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内容概要

赵晓栋编著的这本《12天搞定考研英语写作》以英语写作基础知识为中心，对“词的使用”、“句子
的构成”、“段落的设计”等方面进行了详细地介绍。

全书并配有大量精美的范例和范文，为广大英语爱好者和外语工作者提供具有指导意义和实用价值的
写作知识。
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作者简介

　赵晓栋
教育背景：
山东大学文学硕士
个人经历：
留法从事对外汉语教学：新东方教育
科技集团考研全国巡讲师：新东方教育科技集团优秀教师。

教授课程：
考研阅读、写作：六级阅读、写作；四级阅读、写作；专升本写作；高考写作、阅读。

教学特色：
认真敬业，激情生动，语音纯正，教学经验丰富，学识渊博，授课风趣，形式新颖，言谈间潇洒自如
，是新东方励志派与激情偶像派教师的杰出代表。
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书籍目录

第1天遣词造句之一：遣词
第2天遣词造句之二：造句
第3天写作思维的有效拓展
第4天写作六脉神剑之一：插入语
第5天写作六脉神剑之二、三：It句型、There be句型和从句
第6天写作六脉神剑之四、五、六：状语的有效使用、并列和修辞
第7天写作四大天王句式
第8天写作七宗罪
第9天小作文写作
第10天大作文写作之一：描写
第11天大作文写作之二：中间论述
第12天大作文写作之三：结尾
附录1考研写作必备词库
写作小宝典：环境
写作小宝典：教育
写作小宝典：文化
写作小宝典：社会
写作小宝典：政府
写作小宝典：全球化
写作小宝典：科技
写作小宝典：媒体
写作小宝典：发展
写作小宝典：动物
附录2考研写作精品句库
第一部分35个基本写作必备通关句型
第二部分55个中级写作必背经典句
第三部分136个高级写作升华句
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章节摘录

版权页：插图：As is shown in the picture, on arriving at the finishing line of a race on the playground, the active
young man has to continue his new journey in no time instead of stopping to take a rest. He has successfully settled
the puzzle of "stopping or going on" which might have confused many others.With the increasing pace of modern
life, perhaps no change has characterized the past decade more dramatically than that of people's view on their own
life. It is generally agreed upon that people have to adjust themselves to this new change. On the one hand, no
doubt, people wilt gain a lot by setting new goals in their daily life. Take the famous scientist Thomas Edison for
example. He had done very well in his early life, but continued to pursue something more difficult all through his
life. On the other hand, if one were obsessed with the success he has achieved, he would lose the chance to pursue
new success. What is more, he may become the slave of his success. There are many cases showing that people lose
their courage to better themselves after becoming successful.To sum up, one's view on his success determines his
future. In my opinion, it is necessary to carry out a nation-wide campaign publicizing people who have a burning
desire for more and ever greater achievement when they are already well-known. So that people in the society will
develop a for-ward-looking attitude and make their life worth living and the world more beautiful as well. (258)
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编辑推荐

《新东方·12天搞定考研英语写作》由山东人民出版社出版。
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